



With over a decade of experience in music production, DJ-ing and event organization, our team at Sonic Live Studios offers the necessary knowledge, skills and tools for complete artist development and professional production in all genres of music.

### Pakete nach Maß für Ihr Budget.

Bei grösseren Produktionen können individuelle Pakete bei der Erstberatung zusammengestellt werden.

### Bespoke packages to suit your budget.

For bigger productions a more individual package can be put together. This is accomplished through making use of our music consulting first.

## PACKAGES

- SINGLE
- EP
- ALBUM
- REMIX
- PRESSEKONFERENZ  
press-conference
- LIVE RECORDING
- CORPORATE SOUND
- SOUND LOGO

## KONTAKT

für weitere Infos bitte kontaktieren Sie uns unter:  
for further information please contact us via:

**SONIC LIVE STUDIOS**  
RECORDING / MIXING / PRODUCTION  
Liechtensteinstrasse 22/3/13 / A - 1090 Wien  
Tel.: +43 1 319 01 63  
office@soniclive.at  
musicconsulting@soniclive.at

[www.soniclive.at](http://www.soniclive.at)



# LIVE YOUR MUSIC



Mit über einem Jahrzehnt an Erfahrung in den Bereichen Musikproduktion, DJ-ing und Eventorganisation bietet unser Sonic Live Studios Team das notwendige Wissen, die Mittel und das Equipment für eine umfassende Künstlerentwicklung und professionelle Produktionen in allen musikalischen Genres.





## STUDIOPRODUKTIONEN

Im Obergeschoß eines ruhigen Innenhofes befindet sich Sonic Live Studios und bietet Ihnen und Ihrer Band die Möglichkeit gleichzeitig in 3 akustisch voneinander getrennten Aufnahmeräumen mit Sichtverbindung zu arbeiten. Unser Equipment umfaßt beispielsweise Neve, SSL, WSW, API, Brauner, Schoeps und Neumann.

Egal ob als Live-Take oder als Overdub werden unsere Techniker Sie bei allen Sessions betreuen, um Ihnen eine Top Performance zu ermöglichen und diese in höchster Studioqualität aufzuzeichnen.

## SERVICES

- Recording and Editing
- Mixing and Mixdown
- Remixing
- 24 Track Live recording
- Live (Stage, Monitoring, FOH)
- Produktion und Arrangement / Komposition
- Jingles – Produktion
- Vertonung: Filme (Kino), TV-Spots
- Narration / Voice-overs

## MUSICCONSULTING

Sonic Live Studios bietet Ihnen einen einzigartigen Beratungsservice, der den Zugang zu unseren Partnern aus allen Bereichen für Musikproduktion herstellt, um Ihre Musikkarriere zu entwickeln und umzusetzen.

Angefangen von Produzenten bis Studiomusikern, von Gesangstrainings bis Musikvideos oder von Image Consulting bis Branding unterstützen wir Sie bei der Planung Ihres persönlichen Konzepts, das mit allen dafür notwendigen Mitteln als professionelle Produktion abgeschlossen werden kann.

## SERVICES

- Erstberatung
- Konzept und Planung für Produktionen
- Stimmtraining (Sprechtraining)
- Musiker
- Produzenten
- Branding
- Image – Beratung
- Make up, Styling
- Fotografie (Promo Fotos)
- Musikvideos + Postproduction / Promo Videos
- Choreographen
- Tänzer
- Visuals
- Media Features, mediale Promotion
- Homepage Design

## STUDIOPRODUCTIONS

Based on the top floor, drenched in natural daylight, Sonic live studios offers you and your band the possibility to simultaneously record in 3 acoustically isolated yet visually connected studios with state-of-the-art equipment incl. Neve, SSL, WSW, API, Brauner, Schoeps, Neumann to name a few.

Whether as live-takes or over-dubs, our engineers will assist you in every session to deliver your best performance and to capture it in the highest quality.

## SERVICES

- Recording and Editing
- Mixing and Mixdown
- Remixing
- 24 Track Live recording
- Live (Stage, Monitoring, FOH)
- Production and Arrangement / Composition
- Jingles – Production
- Scoring: Movies (Cinema), Commercials
- Narration / Voice-overs

## MUSIC CONSULTING

At Sonic Live Studios we offer a unique consulting service that provides you and your band with access to professionals in every area required to realize and develop your musical career.

From producers to session musicians; vocal coaching to music videos, image consulting to branding, our expert consultants will assist you in creating a personalized concept that can then be realized into a complete, professional production.

## SERVICES

- Initial consultation
- Concept and Planning for Productions
- Vocal Coaching
- Musicians
- Producers
- Branding
- Image-consulting
- Make Up / Styling
- Photography
- Music Videos + Postproduction
- Choreography
- Dancers
- Visuals
- Media Features, Promotion
- Homepage Design